
 

 

Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 08. augusta 2014 

 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: Mgr. Terézia Pacoňová 

 

H o s t i a :  Mária Naništová - kontrolórka obce 

    PaedDr. Ing. Mária Olešová - riaditeľka ZŠ s MŠ  

    Igor Janckulík - poslanec ŢSK 

    Ing. Ján Kotúľ 

 

 Zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Jozef Stančík, ktorý 

privítal prítomných a uviedol, ţe zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné, 

neprítomná je poslankyňa Mgr. Terézia Pacoňová, ktorá sa ospravedlnila. 

 Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu p. Alţbeta Páterková, za 

overovateľov starosta určil p. Daniel Dopater a p. Mgr. Danka Jančová. 

 Starosta privítal hlavnú kontrolórku obce p. Máriu Naništovú a p. PaedDr. Ing. Máriu 

Olešovú, riaditeľku ZŠ s MŠ Krušetnica. 

 

Navrhol tento program:  

 

1. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

2. Zhodnotenie Plánu práce v roku 2014 

3. Rozbor hospodárenia za I. polrok 2014 

4. Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2013 

5. Informatívna správa riaditeľky ZŠ s MŠ Krušetnica o ukončení školského roka 

2013/2014 a informácia o začatí nového školského roka 2014/2015 

6. Informatívna správa zo ŠFRB na zateplenie 6-bj. 

7. Informatívna správa o podaní žiadosti na zateplenie budovy OcÚ + KD 

8. Informatívna správa o žiadosti na vybudovanie novej kotolne v ZŠ Krušetnica na 

biomasu 

9. Informatívna správa o výstavbe kaplnky v lokalite Bučáky 

10. Informatívna správa o Okresnej hasičskej súťaži - 14. 09. 2014 v obci Krušetnica 

11. Informatívna správa o voľbách do orgánov samosprávy obcí - 15. 11. 2014 

12. Určenie volebných obvodov a počtu poslancov na nasledujúce volebné obdobie 

13. Informatívna správa o aktivačnej činnosti 

14. Informatívna správa o škodách spôsobených povodňou 

15. Informatívna správa poslancov o svojich volebných obvodoch 

16. Rôzne – prejednanie žiadostí 

17. Diskusia 

18. Schválenie uznesenia a záver 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starosta obce vyzval poslancov, v prípade ak niečo majú na 

doplnenie alebo na zmenu programu, nech sa vyjadria. Pozvánku doplnil o ďalšie body:  



 

 

- Informatívna správa o ponuke na kontajnerovú zostavu MŠ 

- Prejednanie domácností, ktoré odoberajú obecnú vodu paušálne 

Poslanci nemali ţiadne návrhy na doplnenie, jednohlasne schválili program jednania. 

 

V bode 1/ starosta obce oboznámil prítomných o plnení uznesenia z minulého zasadania. 

Podrobne oboznámil so všetkými bodmi uznesenia. Uviedol, ţe na ODI Dolný Kubín a OkÚ 

Námestovo, odbor cestnej dopravy a miestnych komunikácií bola zaslaná písomná ţiadosť o 

súhlas na zníţenie rýchlosti na ceste poza cintorín umiestnením spomaľovača, avšak do 

dnešného dňa ţiadna odpoveď nebola obci doručená. Obec opätovne poţiada o odpoveď. 

Ostatné body boli splnené.   

 

V bode 2/ starosta obce informoval o plnení Plánu práce v roku 2014. Podrobne prečítal 

prítomným poslancom úlohy, ktoré sa podarilo v rámci plánu práce na rok 2014 uţ urobiť, tieţ 

ktoré nebudú urobené a ďalej oboznámil s tým, čo je ešte na pláne vykonať. Do plánu práce pre 

tento rok bolo okrem iného zrealizovať vrt podzemnej vody v lokalite Kamenný, ktorý by 

viedol do obecného vodojemu. Vrt bola obzrieť firma, ktorá ponúkla pri ústnom jednaní 

primeranú cenu, avšak v písomnej ponuke bola cena omnoho vyššia a nezodpovedala dohode 

na mieste. Starosta preto navrhol, aby sa namiesto vrtu do obecného vodojemu zakúpil filter, s 

ktorým návrhom poslanci súhlasili. Zistí ceny tohto filtra a bude poslancov informovať. 

 

V bode 3/ účtovníčka OcÚ p. Beganová predloţila Rozbor hospodárenia za I. polrok 2014, 

ktorý tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice. Rozbor prítomným poslancom podrobne prečítala 

a oboznámila ich so všetkými poloţkami v príjmovej aj výdavkovej časti. Uviedla, ţe obec sa 

pri financovaní obecnej samosprávy riadila stanoveným rozpočtom. Plnenie rozpočtu v I. 

polroku 2014 bolo v súlade s rozpočtovými pravidlami na všetkých úsekoch samosprávy. 

Poslanci nemali ţiadne pripomienky, Rozbor hospodárenia za I. polrok 2014 bol jednohlasne 

schválený (Za: 6, Proti: 0, Zdrţal sa: 0).  

 

V bode 4/ účtovníčka OcÚ p. Beganová oboznámila poslancov o Správe nezávislého 

audítora k účtovnej závierke za rok 2013. Audit vykonávala firma Ekoaudítor, s. r. o. 

Bratislava, konkrétne audítor Ing. Igor Šramka. Podľa jeho názoru účtovná závierka poskytuje 

vo všetkých významných súvislostiach pravdivý a verný obraz finančnej situácie obce 

Krušetnica k 31. 12. 2013, výsledky jej hospodárenia a peňaţné toky za rok 2013 sú v súlade so 

zákonom o účtovníctve. Na základe overenia rozpočtového hospodárenia zachyteného v 

poznámkach účtovnej závierky konštatoval, ţe nezistil vo všetkých významných súvislostiach 

skutočnosti, ktoré by spochybňovali vykázané výsledky rozpočtového hospodárenia. Stav 

vykázaného dlhu obce a návratných zdrojov sú podľa jeho overenia zhodné so stavom 

vykázaným v účtovnej závierke. 

 

V bode 5/ starosta obce poţiadal riaditeľku ZŠ s MŠ p. Ing. PaedDr. Máriu Olešovú o 

podanie informatívnej správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

za školský rok 2013/2014 v ZŠ s MŠ Krušetnica a informácie o začatí nového školského roka 

2014/2015. Prítomní poslanci boli so správou podrobne oboznámení a táto bude v celom 

rozsahu zverejnená na webovej stránke základnej školy v časti "záverečná správa". 

 

V bode 6/ starosta informoval o podaní ţiadosti na Štátny fond rozvoja bývania na 

zateplenie 6-bj. Ţiadosť bola odovzdaná včas, do konca augusta by sme mali vedieť, či ţiadosť 

bude schválená alebo nie. Avšak podľa informácií máme veľkú šancu, ţe bude ţiadosti 

vyhovené. 

 



 

 

V bode 7/ starosta informoval o podaní ţiadosti na Environmentálny fond SR na zateplenie 

budovy OcÚ + KD. Ţiadosť bola taktieţ odovzdaná včas; či jej bude vyhovené alebo nie sa 

rozhodne do konca roka 2014. 

 

V bode 8/ starosta informoval o pripravovanej ţiadosti na vybudovanie novej kotolne v ZŠ 

Krušetnica na biomasu. Práve prebieha proces predkladania cenových ponúk na realizáciu 

verejného obstarávania k tejto ţiadosti. Ţiadosť pripravuje firma, ktorá nám to robila aj pred 

pár rokmi, im nebudeme platiť nič. Celková cena projektu nám bude poslaná v najbliţších 

dňoch, z ktorej bude zrejmá konkrétna cena 5% spoluúčasti na projekte.  

 

V bode 9/ starosta informoval o výstavbe kaplnky v lokalite Bučáky, ktorej výstavba bola 

schválená v pláne práce na tento rok. Kaplnka je vymurovaná, pokrytá plechom, taktieţ je 

zakúpená socha Sedembolestnej Panny Márie, dvere, zvon.... zostáva nám dokončiť dlaţbu v 

kaplnke a v jej okolí, doladiť zopár drobností a bude hotová. Posvätenie je pripravované na 15. 

09. 2014, kedy sa slávi slávnosť Sedembolestnej Panny Márie. V kostole po celý mesiac júl 

prebiehala dobrovoľná zbierka na kaplnku, v ktorej bolo vyzbierané 1.040,30 €, avšak na 

kaplnku mimo zbierky v kostole prispeli aj viacerí dobrovoľní darcovia. Vyúčtovanie bude 

zverejnené po ukončení výstavby. 

 

V bode 10/ starosta informoval o tom, ţe v našej obci sa pripravuje Okresná hasičská súťaţ 

dňa 14. 09. 2014. Nepripravuje ju obec, bude sa konať pod vedením DHZ p. Jozefa Janča na 

futbalovom ihrisku. Poslanec p.Dorušák uviedol, ţe jemu sa nepáči, ţe súťaţ bude na 

futbalovom ihrisku, pretoţe ak bude náhodou pršať, pri takom mnoţstve súťaţných druţstiev sa 

ihrisko veľmi zničí. Nevedel uviesť, kto p. Jančovi prisľúbil ihrisko, uviedol len, ţe p. Jozef 

Janckulík sa ho pýtal, či sa v ten deň hrá na ihrisku futbal alebo nie, viac o tom nehovorili. Ani 

starosta obce, ani nikto z poslancov ObZ a ani p. Igor Janckulík nevedeli uviesť, pod akou 

zloţkou túto súťaţ p. Jančo organizuje. Kontrolórka obce p. Naništová uviedla, ţe p. Jančovi 

treba napísať, ţe keď bude chcieť v budúcnosti podobnú súťaţ organizovať, nech dá obci na 

vedomie, s ktorým názorom súhlasili prítomní poslanci. 

 

V bode 11/ pracovníčka ObÚ p. Páterková informovala o blíţiacich sa voľbách do orgánov 

samosprávy obcí, ktoré sa budú konať dňa 15. 11. 2014. Keďţe ešte nemajú podrobný 

harmonogram, vedela uviesť len to, ţe kandidátne listiny miestnej volebnej komisii na starostu 

obce ako aj poslancov ObZ je potrebné doručiť do 21. 09. 2014 do 24.00 hod. Obec bude 

podobne ako na všetkých voľbách postupovať podľa zákona a harmonogramu organizačno-

technického zabezpečenia volieb do orgánov samosprávy obcí v obci Krušetnica, ktorý nám 

zašle OkÚ Námestovo, odbor VVS.  

 

V bode 12/ starosta uviedol, ţe podľa vyššie spomínaného harmonogramu je potrebné 

určiť volebné obvody a počet poslancov obecného zastupiteľstva na nasledujúce volebné 

obdobie r. 2014-2018. Naša obec má 961 obyvateľov, takţe je moţné vybrať 5 alebo 7 

poslancov ObZ. Po diskusii poslanci jednohlasne schválili, ţe Obecné zastupiteľstvo 

v Krušetnici bude mať celkom 7 poslancov, ktorí budú zvolení v jednom volebnom obvode 

utvorenom pre celú obec na volebné obdobie r. 2014 – 2018. 

 

V bode 13/ pracovníčka ObÚ p. Páterková informovala, ţe od 01. 07. 2014 do 31. 12. 

2014 budú vykonávať aktivačnú činnosť v počte 32 hod. mesačne podľa zákona o hmotnej 

núdzi 5 občania, ktorí poberajú dávku v hmotnej núdzi. Ak chcú túto dávku poberať aj naďalej, 

musia odpracovať potrebný počet hodín; v prípade, ţe ponuku na aktivačnú činnosť odmietnu, 



 

 

dávka im bude odňatá. Ich dochádzku a celkovú evidenciu chodí kontrolovať koordinátorka 

ÚPSVaR Námestovo p. Mgr. Ďurčáková. 

Od 01. 07. 2014 sa tieţ pokračuje v Dohodách o podmienkach vykonávania menších 

obecných služieb organizovaných obcou podľa § 3 ods. 3a)  zákona 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení s 2 uchádzačmi o zamestnanie, ktorí sú v hmotnej núdzi a ktorí spĺňajú podmienky na 

vykonávanie týchto sluţieb. Práce vykonávajú v rozsahu 64 hod. mesačne a k základnej dávke 

v hmotnej núdzi im ÚPSVaR vypláca aktivačný príspevok vo výške 61,60 €. 

Od 01. 08. 2014 do 30. 04. 2015 bola s Úradom práce, sociálnych vecí a rodiny v 

Námestove podpísaná aj Dohoda o poskytnutí príspevku na podporu rozvoja miestnej a 

regionálnej zamestnanosti - § 501 zákona č. 5/2004 Z. z. o službách zamestnanosti. V zmysle 

tejto dohody boli na pracovný pomer prijatí 2 UoZ, na ktorých nám ÚPSVaR poskytne počas 9 

mesiacov príspevok vo výške 80 % z celkovej ceny práce. 

Všetci pracovníci prešli školením BOZP, noví zamestnanci aj lekárskou prehliadkou a 

budú vykonávať práce ako pomocní pracovníci - upratovanie a úprava verejných priestranstiev 

(námestie, cintorín,...), údrţba autobusových čakární a zastávok, MK a chodníkov.  

 

V bode 14/ starosta informoval o škodách spôsobených povodňou, ktorá sa našim 

katastrom prehnala dňa 31. 07. 2014. Najväčšie škody boli spôsobené na náučnom chodníku, 

ďalej pri p. Stanislavovi Rončákovi, č. 264, kde p. Jozef Jančo svojvoľne zasiahol bagrom a 

neinformoval o tom, ani starostu obce. Poškodený bol aj Penzión Pohoda, kde na pomoc pri 

odstraňovaní škôd bol privolaný aj DHZ z Námestova a ešte viacero našich spoluobčanov, 

najviac z lokality Zhoreliská a popri hrádzi okolo rieky Biela Orava. Niektorí zaslali ţiadosti na 

pomoc pri riešení vzniknutej situácie, konkrétne p. Marta Florková, č. 125, p. Anton Janeček, č. 

142, p. Pavol Dupčák, č. 252, p. Peter Oleš, č. 233. 

Poslanec p. Dorušák uviedol, ţe kaţdý chcel pomôcť kaţdému, všetci chceli dobre, ale v 

niektorých prípadoch sa konalo zbrklo. Navrhol, keďţe najviac si to odniesli občania Zhorelísk, 

ţe treba ísť obzrieť v rámci komisie ŢP, výstavby a územného plánovania (ŢPVaÚP) na cestu, 

ktorá vedie od cintorína smerom na Kamenný, či sa voda nedá zachytiť uţ niekde hore.  

Starosta uviedol, ţe k tejto situácii je potrebné zvolať komisiu ŢPVaÚP, na návrh poslanca 

p. Dorušáka ísť tieţ pozrieť cestu, ďalej na základe ţiadostí o riešenie vzniknutej situácie prejsť 

obecným kanálom, ktorý vedie od p. Pavla Verníčka, č. 183 aţ po p. Martinu Dibdiakovú, č. 

147 a navrhnúť riešenie k spokojnosti všetkých, keďţe všetci popri tomto kanáli mali 

zaplavené záhrady. Navrhol rozšíriť komisiu ŢPVaÚP a na jej jednanie prizvať aj dotknutých 

občanov.  

Poslanec p. Dorušák, ktorý je aj predsedom komisie ŢPVaÚP súhlasil s návrhom a navrhol 

termín jednania komisie ŢPVaÚP na 20. 08. 2014 o 16.00 hod., pričom sa stretnú pri p. 

Verníčkovi a budú pokračovať smerom nadol k p. Dibdiakovej. Tieţ poţiadal rozšíriť komisiu 

o poslanca p. Martina Bodoríka a p. Stanislava Floreka, pracovníka OcÚ, ktorý toto miesto 

dobre pozná. 

K ţiadosti p. Marty Florkovej starosta uviedol, ţe boli nasledujúci deň po povodni obzrieť 

situáciu u nej, avšak obec nemôţe za to, ţe prišiel takýto silný dáţď a odstrániť všetko, čo v 

ţiadosti poţaduje. Mreţa, ktorá je pred rodinným domom bude nahradená plechom a keďţe 

nemá ţiadny oporný múr, obec je ochotná jej pomôcť ho postaviť, avšak materiál naň si musí 

zakúpiť sama.  

 

V bode 15/ starosta vyzval poslancov, aby podali informácie o svojich volebných 

obvodoch. 

Poslankyňa p. Mgr. Danka Jančová uviedla, ţe treba vyzvať p. Eriku Murínovú, č. 241 na 

vyčistenie garáda pred jej rodinným domom alebo poţiadať ju o odstránenie betónových 



 

 

kociek, ktoré má v garáde, pretoţe hlavne počas záplav voda valí po ceste, je potrebné garád 

spriechodniť. 

K tomuto starosta uviedol, ţe p. Murínovej bude zaslané písomné upozornenie na 

spriechodnenie garáda pred jej rodinným domom. 

Poslanec p. Martin Bodorík spolu s p. Ing. Jánom Kotúľom, ktorí majú postavené svoje 

rodinné domy v lokalite IBV Sihly poţiadali o prečistenie garádu a osadenie rúry na odráţanie 

vody, pretoţe aj ich počas silných daţďov uţ párkrát vytopilo. Sú ochotní aj viacerí majitelia v 

ich ulici si rúru zaplatiť sami. 

K tomuto starosta uviedol, ţe projekty na cesty a kanalizáciu má obec vypracované, avšak pre 

nedostatok finančných prostriedkov neboli doteraz zrealizované. Navrhol, aby komisia 

ŢPVaÚP išla preskúmať situáciu na miesto v rovnaký deň, ako uţ bude ohľadom podobnej 

situácie zasadať, t. j. 20. 08. 2014, s ktorým návrhom súhlasili všetci poslanci.  

Poslanec Anton Florek navrhol, aby sa do budúcnosti pouvaţovalo o odráţačoch, aspoň 

drevených, aj na ostatné poľné cesty, keďţe pri silných daţďoch voda tečie práve po týchto 

cestách a zaplavuje záhrady a miestne komunikácie.  

 

V bode 16/ bola prerokovaná výška nájomného pre Kaderníctvo - Eva Ľubová, ktoré sa 

nachádza v KD, v zmysle platnej nájomnej zmluvy, kde doteraz bolo nájomné odpustené. 

Starosta navrhol sumu 30,00 mesačne, podobne akú mali všetci, ktorí v tejto miestnosti 

vykonávali zárobkovú činnosť. S jeho návrhom súhlasili všetci prítomní poslanci a nájomné vo 

výške 30,00 € mesačne jednohlasne schválili (Za: 6, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). 

Ţiadne ţiadosti, okrem tých, ktoré sa týkali odstránenia škôd po povodni, neboli na obecný 

úrad doručené. 

 

V bode 17/ sa poslanci najskôr zaoberali bodmi, o ktoré starosta hneď na začiatku rozšíril 

pozvánku tohto zasadania.  

Starosta informoval poslancov o ponuke na montáţ kontajnerovej zostavy, ktorá by sa 

mohla vyuţívať na priestory MŠ. Realizácia by trvala cca 5-6 týţdňov a obec by to stálo 

26.250,00 € bez DPH. Poslanci si ponuku pozreli, avšak neprejavili záujem o takúto formu MŠ.  

Starosta ďalej informoval poslancov, ţe uţ v minulosti bolo schválené, ţe občania, ktorý 

odoberajú obecnú vodu paušálne, si majú zriadiť vodovodné šachty a poţiadať o vodomery. 

Avšak nestanovil sa pevný dátum, dokedy takto majú urobiť a v poslednom období sa mnoţia 

sťaţnosti na tieto domácnosti, ţe si napĺňajú bazény, umývajú autá a pritom spotrebujú omnoho 

väčšie mnoţstvo vody, ako je stanovený zákonný paušál. Starosta navrhol, keďţe zúčtovacie 

obdobie je od júla do júna nasledujúceho roka, aby vodovodné šachty mali tieto domácnosti 

vybudované do 30. 06. 2015, ktorý návrh schválili všetci prítomní poslanci (Za: 6, Proti: 0, 

Zdrţal sa: 0). Ďalej starosta uviedol, ţe kaţdej domácnosti, ktorej sa to týka, bude zaslaná 

výzva na zriadenie vodovodnej šachty s uvedeným termínom a minimálnymi rozmermi 

vodovodnej šachty, nakoľko niektoré domácnosti majú šachty, kde je problém sa dostať a 

odpísať stav vodomera. 

 

V diskusii ďalej starosta privítal p. Igor Janckulíka, poslanca ŢSK a prenechal mu slovo. 

Pán Janckulík poslancov opätovne informoval o zasadaniach ŢSK, o činnostiach, ktoré vyvíja v 

rámci okresu Námestovo spolu s ostatnými poslancami. Uviedol, ţe ešte stále sa doriešuje 

dialýza, ktorú sa podarilo zachovať v Námestove aj vďaka našim občanom. Taktieţ je v pláne 

zriadiť integrované denné centrá, ktorých by malo byť na Slovensku cca 3-4. Poslanci za 

námestovský okres sa budú snaţiť pretlačiť jedno z týchto centier do Námestova, vhodné 

miesto by bolo v skelete novej polikliniky.  

 



 

 

Ďalej v diskusii p. riaditeľka ZŠ s MŠ navrhla, aby sa dal vyznačiť náučný chodník, ktorý 

sa urobil v rámci projektu cezhraničnej spolupráce. Veľa ľudí, hlavne cudzích sa zaujíma, 

kadiaľ presne vedie tento chodník a keďţe nie je vyznačený, nie všetci to vedie uviesť. 

Starosta uviedol, ţe sa opýta na vyznačenie chodníka, nakoľko projekt sa realizoval v 

spolupráci s obcou Lomná a Hruštín. 

 

Nikto z prítomných poslancov a ani hostí v diskusii nevystúpil, preto starosta obce poţiadal 

zapisovateľku o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 3/2014 

________________________ 
 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

2/ zhodnotenie Plánu práce v roku 2014; 

3/ správu nezávislého audítora k účtovnej závierke za r. 2013; 

      4/ informatívnu správu riaditeľky ZŠ s MŠ Krušetnica o ukončení školského roka  

          2013/2014 a informáciu o začatí nového školského roka 2014/2015; 

      5/ informatívnu správu zo ŠFRB na zateplenie 6-bj.; 

      6/ informatívnu správu o podaní ţiadosti na zateplenie budovy OcÚ + KD; 

      7/ informatívnu správu o ţiadosti na vybudovanie novej kotolne v ZŠ Krušetnica na  

          biomasu; 

      8/ informatívnu správu o výstavbe kaplnky v lokalite Bučáky; 

      9/ informatívnu správu o Okresnej hasičskej súťaţi; 

    10/ informatívnu správu o voľbách do orgánov samosprávy obcí; 

    11/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti; 

    12/ informatívnu správu o škodách spôsobených povodňou; 

    13/ informatívnu správu o ponuke na kontajnerovú zostavu MŠ; 

    14/ ţiadosti občanov ohľadom riešenie škôd po povodni. 

 

 

B. SCHVAĽUJE 

 

      1/ rozbor hospodárenia za I. polrok 2014; 

      2/ nájomné pre Kaderníctvo - Eva Ľubová, prevádzka Krušetnica 69 vo výške 30,00 €  

          mesačne s účinnosťou od 01. 09. 2014; 

      3/ uloţiť povinnosť domácnostiam, ktoré odoberajú obecnú vodu paušálne, zriadiť si  

          vodovodné šachty a poţiadať o vodomery v termíne do 30. 06. 2015;  

 

 

 

 



 

 

C. URČUJE 

 

1/ na volebné obdobie 2014 – 2018, ţe Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici bude mať  

    celkom 7 poslancov, ktorí budú zvolení v jednom volebnom obvode utvorenom pre celú  

    obec. 

                   
  

D. DOPORUČUJE 

 

      1/ komisii pre ţivotné prostredie, výstavbu a územné plánovanie zvolať zasadnutie  

          ohľadom: 

          - ţiadostí občanov na riešenie situácie po povodni zo dňa 31. 07. 2014 

          - preskúmania poľnej cesty od cintorína smerom na lokalitu Kamenný 

          - prečistenia garádu a osadenia rúry v lokalite IBV Sihly 

          T: 20. 08. 2014 o 16.00 hod. 

     2/  starostovi obce písomne vyzvať p. Eriku Murínovú, č. 241 na spriechodnenie garáda  

          popred jej rodinný dom jeho vyčistením resp. odstránením betónových kociek z tohto  

          garádu; 

          T: do budúceho ObZ 

      3/ starostovi obce do budúcna pouvaţovať o odráţačoch na ostatné poľné cesty; 

      4/ starostovi obce poţiadať o vyznačenie náučného chodníka, ktorý bol vybudovaný v  

          rámci projektu cezhraničnej spolupráce; 

          T: do budúceho ObZ 

           
             

Keďţe program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starosta dal 

hlasovať za uznesenie. Za uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci (Za: 6, Proti: 0, Zdrţal 

sa: 0), takţe uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadanie ukončil. 

 

Zapísala: Alţbeta Páterková 

 

 

Overovatelia:  Daniel Dopater, v. r. 

 

   Mgr. Danka Jančová, v. r. 

 

 

 

Starosta obce:  Jozef Stančík, v. r. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 



 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


